

NDA Agreement

This Agreement is intended to protect all confidential information exchanged between **IMAGYNEX LLC** and the Client.

1. Definition of Confidential Information

Confidential information includes all data, files, designs, ideas, strategies, codes, plans, contracts, communications, or any information shared verbally or in writing.

2. Confidentiality Obligation

The receiving party shall not disclose, share, or use any confidential information outside the project scope.

3. Scope of Protection

This Agreement applies to all past, present, and future confidential information.

4. Duration

The confidentiality obligation shall remain in effect indefinitely, even after termination.

5. Exclusions

Information that becomes publicly available without breach is excluded.

6. Breach

Any breach entitles the Company to full legal compensation.

7. Ownership

All confidential information remains the exclusive property of the Company.

8. Governing Law

This policy shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the United States of America.



اتفاقية عدم الإفصاح

تهدف هذه الاتفاقية إلى حماية جميع المعلومات السرية التي يتم تبادلها بين إماجينكس ذ.م.م والعميل.

1. تعريف المعلومات السرية

تشمل المعلومات السرية جميع البيانات، الملفات، التصاميم، الأفكار، الاستراتيجيات، الأكواد، الخطط، العقود، المراسلات، أو أي معلومات يتم مشاركتها شفهيًا أو كتابيًا.

2. الالتزام بالسرية

يلتزم الطرف المستلم بعدم كشف أو مشاركة أو استخدام أي معلومات سرية لأي غرض خارج نطاق المشروع.

3. نطاق الحماية

تسري هذه الاتفاقية على جميع المعلومات السابقة والحالية والمستقبلية.

4. مدة الالتزام

يستمر الالتزام بالسرية لمدة غير محدودة حتى بعد انتهاء العلاقة التعاقدية.

5. الاستثناءات

لا تشمل السرية المعلومات التي أصبحت متاحة للعامة دون خرق لهذه الاتفاقية.

6. الإخلال

أي إخلال بهذه الاتفاقية يخول الشركة المطالبة بتعويض قانوني كامل.

7. الملكية

جميع المعلومات السرية تبقى ملكًا حصريًا للشركة.

8. القانون الحاكم

تخضع هذه السياسة وتُفسَّر وفق قوانين الولايات المتحدة الأمريكية.

